

SKŁADKA ZDROWOTNA w 2023 (wg FORM OPODATKOWANIA)

Forma opodatkowania działalności gospodarczej	Podstawa wymiaru składki zdrowotnej	Stawka ubezpieczenie zdrowotnego	Warunki od 1.01.-30.06.2023 r.	Składka zdrowotna I półrocze 2023	Warunki od 1.07.-31.12.2023 r.	Składka zdrowotna II półrocze 2023
zasady ogólne	uzyskany dochód	9%	nie mniej niż 9% wynagrodzenia minimalnego czyli minimum 314,10 zł	indywidualnie	nie mniej niż 9% wynagrodzenia minimalnego czyli minimum 324,00 zł	indywidualnie
podatek liniowy	dochód	4,90%	nie mniej niż 9% wynagrodzenia minimalnego czyli minimum 314,10 zł w I półroczu 2023 roku	indywidualnie	nie mniej niż 9% wynagrodzenia minimalnego czyli minimum 324,00 zł w II półroczu 2023 r.	indywidualnie
ryczałt ewidencjonowany	60% przeciętnego wynagrodzenia *	9%	roczny przychód do 60 tys. zł	376,16 zł	roczny przychód do 60 tys. zł	376,16 zł
	100% przeciętnego wynagrodzenia *		roczny przychód 60-300 tys. zł	626,93 zł	roczny przychód 60-300 tys. zł	626,93 zł
	180% przeciętnego wynagrodzenia *		roczny przychód powyżej 300 tys. zł	1 128,48 zł	roczny przychód powyżej 300 tys. zł	1 128,48 zł
karta podatkowa	Wynagrodzenie minimalne **	9%		314,10 zł		324,00 zł

* **Przeciętne wynagrodzenie w sektorze przedsiębiorstw z wypłatami z zysku w IV kw roku poprzedniego (w IV kw 2022 r. = 6.965,94 zł - Obwieszczenie GUS z 20.01.2023r.)**

** **Wynagrodzenie minimalne w 2023 r. = 3.490 zł od 1.01.- 30.06.2023 i 3.600 zł od 1.07.-31.12.2023**

uśoz - ustawa z 27.08.2004 r o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych

Parametry do wyliczenia

Minimalne wynagrodzenie I pół 2023

3 490,00

Minimalne wynagrodzenie II pół 2023

3 600,00

Przeciętne wynagr - sektorze przedsiębior

6 965,94

DORADCA PODATKOWY
Zbigniew Świerczewski



nr wpisu 04204